

- דרשתי מסופרסקי ופנקס לבוא הנה לשם חיטול הפירוד,
אולם סופרסקי הודיע שהוא חולה ונשאר לי רק אוסישקין הקטן.
אשלח אותו לת"א מחר.

[36]
14.9.

מתברר שהעמדנו לפני סבן חדש: הרברט סמואל, ווינרסון
ונורי יפגשו בפריס לסידור הסכם יהודי ערבי בידיעתו של א.ג.
לא יתכן שסמואל קיבל על עצמו דבר זה מאחורי גבו של חיים. אבל
חיים לא הודיע לנו, כדרכו. ולאחר שהקבינט הבריטי חיטל פרשת
נורי - מתחדשת פרשה זו מצד אחר... בגלל זאת בלבד דרוש היה
שברל ילך ללונדון.

לעצם פגישה כזו - בשעה זו שידינו על העליונה -
אין להתנגד, ואין אני חושש לא לנורי ולא לווינרסון. אני
מפחד רק מסמואל, ועוד יותר מחיים, אם הדבר נעשה בידיעתו.
ברל יגיע ללונדון ביום ה' (17 לח"ז) ואולי ימנע הסתבכות קשה
חדשה. טוב שגם פ.ר. עכשיו בלונדון.

טלגרפתי לנמיר שיעמוד על המשמר.

- בינתיים אנו עומדים לפני הכרזת מצב מלחמה בכל
הארץ. טרם נקבע התאריך להכרזה זו - אבל הדבר בוא יבוא "למען
פרק נשק הערבים".

זה מחייב החשת חיטול הארגון השני, ודרשתי מאוס. הקטן
שיביא מחר באי כוח ארגון ב' לגמר העניין.

- לאה"צ נפגשנו עם ק"ש. הוא נכנס היום לעבודתו.

בררנו שאלות פרוק הנשק, מצב מלחמה, קביעת קשרים במקומות,
מתן מורי-דרך. זסלני ישמש מזכירו של ק"ש.

ברל אחר לאווירון המצרי. רצינו לשכור אווירון
מיוחד - וא"ן. ביום חמשי אין מקום באימפריאל איירווייט.

15.9.36

בא איסטרמן מדיילי הרולד. העריכה נמצאה בירי

יואר הנוטה לנאצים ואינו מצטיין כל השנים באהבת ישראל.
העורך הראשי סטיוונסון סומך עליו. קובל עלינו שלא דאגנו
שמפלגת העבודה חשים עין על המערכת.

יצא מלונדון ביום ו' (11 לח"ז) ושמע כאילו הקבינט

עומד להפסיק העליה מיד לאחר שיוכרו מצב מלחמה.

הוא משער שיש גם סיבות אחרות למשלוח הצבא - היציאה (?)

ממצרים, הפחד ממוסוליני וכו'. יתכן.

- מתברר שהממשלה אוסרת ועידת הועדים הערבים, והועד

העליון במבוכה. המופתי עדיין שולט ואין בדעתו להכריז על
הפסקת השביתה. או שהוא סומך יותר מדי על פחד האנגלים לנגוע
בו (עד עכשיו היה זה נכון) או שהוא רוצה להיות "קדוש". בכל
אופן אצלו מכריעה שאלתו האישית.